
Ansøgning til udvalget for læring.

I forbindelse med byggeriet af vores nye børnehave, som vi i øvrigt er rigtig glade for, var der 
oprindelig afsat 500.000,- til genetablering af vores legeplads, da meget af den gamle måtte lade 
livet under byggeriet. 

Desværre skulle vi ligesom ved mange andre byggerier finde nogle steder at skære ned på, og 
derved røg de 500.000 i svinget, og vi står tilbage med en halvfærdig legeplads. Vi har et 
aktivitetsudvalg i gang med at søge en række fonde om midler, men kronerne lader vente på sig. 
Derfor sender jeg nu en ansøgning til jer.

Jeg medsender vores ansøgning, som vi har brugt til forskellige fonde, og den kan give et billede 
af, hvad det er vi søger midler til.

Med venlig hilsen 

Rigmor Jespersen, Daglig leder i Myretuen.


